
Minnesanteckningar Skolråd Järlåsa skola 

  

Datum: 2023-01-24 

Tid: kl. 17.30-18.30 

Plats: Skolans matsal 

 

Närvarande vid mötet var: 

F-klass Markus Brunnberg 

Jenny Dahlin 

Åk1 Matilda Norling 

Åk 2 Ellinor Thunarf 

Åk 3 Elisabeth Söderberg 

Åk 4 Kristina Ek 

Elin Eriksson  

Åk 5 Linn Henningsson 

Åk 6 Björn Pagnell 

Lärarrepresentant Kristin Ljusner 

Fritidsrepresentant Ingrid Bohlin Haglund 

Rektor Annika Tillander Berg 

 

 

Sekreterare för mötet: Matilda Norling 

 

 

1. Fastställande av dagordning 

 

 

2. Föregående skolrådsmöte 2022-11-15 

- Minnesanteckningar mailades ut till Skolrådet och finns att ta del av på 

hemsidan. 

 

 

3. Från skolledningen 

- Mycket stram budget 2023 (vilket gör att vi inte har mycket utrymme för större 

investeringar). Skolor delar och skänker, ett gott samarbete. Alla sitter i samma 

sits. 

Kommunpolitiker beslutar om budget och ledare från olika skolor åkte för att 

träffa politiker i syfte att förklara hur viktigt det är att prioritera budget för 

skolor, tyvärr utan större framgång. En stram budget kan innebära 

nedskärningar och åtstramning. Rektorerna ställs inför att behöva prioritera. 

Budgetåret går från januari till december. Hittills har skolan påverkats på så 

sätt att den extra resurs (Ninel) som vi kunde ha under skoltid i höstas fått tas 

bort. Ett annat exempel är det faktum att kulturbussar minskar rejält vilket ffa 

drabbar landsbygdsskolor. Skolan behöver i övrigt tänka på att minska ner på 

utgifter och prioritera.    

- Rektorsbrev kommer att fortsätta publiceras en gång/månad på Unikum. Om 

något saknas, går det bra att kontakta Annika.  



- Ljudmiljön i matsalen: 

Just nu ligger fokus på att få bättre ljudmiljö i matsalen, skolan har tagit in en 

hörselpedagog till hjälp. Lugn och ro är viktigt för trivseln hos både personal 

och elever. Åtgärder som är på gång: 

o Stolarna behöva korrigeras med tex tassar på fötterna samt att skärmar 

för ljudisolering sätts upp. 

o Planer att göra något typ av ljudisolerande konstverk på väggarna. 

Åtgärder som har gjorts: 

o För de yngre eleverna testar vi nu 10 tysta minuter i stället för 5 min för 

matron.  

o Vi drar ner jalusi till köket för att minska ljud från diskmaskinen.  

 

 

4. Trygghet/Trivsel/Kunskap (skolans tre ledord) 

- Vår nya skolsköterska Therese är på plats och hon kommer även arbeta 

hälsofrämjande med kuratorsuppdrag. Just nu är hennes fokus på hälsosamtal 

med förskoleklass och vaccinationer i årskurs 2. Therese jobbar 90% och är 

även ansvarig för arbetet med Trygghetsrådet. Hon kommer även att delta i 

TL-möten, lärarmöten samt är en del av skolans elevhälsoteam. 

- Första mötet för trygghetsrådet är på torsdag. Där finns elever med som 

representanter – Det pågående trygghetsarbetet har redan visat positiva resultat 

då tryggheten bland elever går upp. 

- TL-programmet (Trivselledarprogrammet). Nu är nya elever nominerade och 

valda för våren-23. De har varit på en utbildningsdag på Östra Stenhagen 

skolan igår. Eleverna är TL en termin i taget. TL kan jämföras med det som 

kallades ”kamratstödjare” förr och de som är TL ska vara föredömen samt har 

lekaktiviteter på raster och friluftsdagar tillsammans med TL-ansvariga vuxna.  

- Utvecklingssamtal är på gång. Lärarna har tillsammans sett över mallar, syfte 

och förberedelser inför och arbetet med utvecklingssamtalen.  

- Vi följer upp läsförmågan på flera sätt men systematiskt via Lexplore. Just nu 

pågår en screening på alla elever och utifrån resultaten kommer läsinsatser 

sättas in. 

- Vi kommer under vt-23 också fortsätta med läsprojekt där arbetslagen ansvarar 

för planering och innehåll. 

- All personal deltar under innevarande läsår i utbildningen ”Skola för var och 

en” och vi har även jobbat med detta på APT. 

- Friluftsdag är planerad till den 1/3 och där är Tomas (idrottslärare) ansvarig. 

Mer info kommer inom kort. 

- Annika har tagit initiativ till att få i gång ett bra samarbete med Järlåsa förskola 

– då vi bl a önskar få till en bra övergång från förskolan till skolan.  

- Resurser – Ninel har tyvärr plockats bort under vt-23 pga. den strama 

budgeten. 

- Resursscheman – Lärarna har fått göra ett önskeschema över resurser. Ser 

lovande ut inför vårterminen. Alla lärare har fått enligt önskemål. Det blev t 

om några hål tomma, som vi nu fyllt upp i allas scheman. 

- Samarbete mellan skola och fritids. Läsprojekt planeras att arbetas med, fokus 

är alltså läsning/språket.  

- Fritids har varit mycket ute i skogen när skolgården har varit under 

ombyggnad. Pulkabacken används flitigt när det finns snö och skridskoåkning 

blir det när det finns is. Man planerar att vara ute så mycket som möjligt.  



 

 

5. Fixardagen 

- Elisabeth och Elin styr upp inbjudan genom en Messengergrupp.  

- Eldplatsen i fokus.  

- Kan vara en idé att även kolla med förskolan. 

- Information om vilken dag fixardagen blir kommer läggas upp på Järlåsas 

anslagstavla.  

- Uppsala Akademiförvaltning har sagt OK till att använda marken i skogen 

- Det är mycket önskvärt även från lärarna att kunna nyttja skogen under 

skoldagen ibland.  

 

 

6. Från lärarlaget 

- Ingen särskild fråga. 

 

 

7. Från Fritidslaget 

- Önskemål har funnits att börja med Instagram igen. IT-support hjälper till att 

starta upp det tidigare kontot, så det är på gång.   

 

 

8. Föräldrafrågor 

- Lexplore – Annika kollar om statistik kan gå ut via rektorsbrev alternativt länk 

till global statistik.  

- Önskemål från föräldrar (och även elever) om att återuppta ”extra 

lästräning”. Det uppskattades av många.  

- Personalomsättning 

Varför har en del personal sagt upp sig de senaste åren?  

Hur är statistiken jämfört med andra skolor i länet? (Måste gå att få fram av 

HR)  

 Hur ser skolan på detta och vad är planen?  

Statistiskt sticker inte Järlåsa ut i förhållande till andra skolor gällande 

personalomsättning,  

Det går inte att delge en enskild personals anledning till att man slutar. 

Skolan jobbar stenhårt med att det ska vara en god trivsel även bland 

personalen. Enligt den omfattande arbetsmiljökartläggning som gjordes i 

september-22 trivs de allra flesta i personalgruppen och vill fortsätta det 

utvecklingsarbete som Järlåsa skola påbörjat och är mitt i. 

- Vilka jobbar på fritids? 

Enligt schemat är det Angelica, Pernilla, Ingrid och Ulla. I dagsläget är tyvärr 

Pernilla sjukskriven, men vi hoppas att hon är tillbaka inom ett par veckor. Ulla 

har sagt upp sin tjänst och kommer att arbeta februari ut. Så i dagsläget har vi en 

vakans att tillsätta från mars månad. Arbetet med att rekrytera är igång.  

Ingrid berättar att det numera finns en jättebra och kontinuerlig grund i schemat 

som göra att personalen jobbar bra tillsammans. Det är samma personer som 

jobbar på eftermiddagarna vilket gör det lättare att planera upp och arbeta efter 

styrdokumenten.  

Olle öppnar varje dag kl. 06.00 och sen kommer mer personal kl. 7.  



Kommande aktiviteter på fritids: Projekt med ”Melodifestival-tema” vilket även 

kommer inkludera: teater, dans, skapande, språk. Allt utifrån läroplanen.  

- Tydligare information: 

Det finns önskemål från föräldrar att viss information som idag bara gått ut till 

en specifik klass även ska gå ut till alla oavsett. Detta kan tex gälla 

personalomsättning. Annika svarar att hon givetvis meddelar detta i sin 

information på Unikum. De två som nu valt att gå vidare (Ulla och Katarina) 

har dock 3 månaders uppsägningsperiod så informationen behöver inte gå ut 

omedelbart. Nu visade det sig att Katarina redan meddelat sin klass (vilket 

Annika inte kände till) och det var givetvis olyckligt då det finns stor risk för 

ryktesspridning, något vi på skolan önskar undvika. Information kommer inom 

kort. 

- Föräldrar till barn i klass 4 önskar föräldramöte. 

Enligt årshjulet har Järlåsa skola föräldramöte i början av ett läsår. Annika 

efterfrågar syfte för f-möte nu och svaret är att föräldrar vill lära känna den nya 

läraren. Man vill få möjlighet att träffa och etablera en kontakt med den nya 

läraren. Annika är mån om personalens tid och vet därför inte om detta går att 

genomföra, men Annika ska kolla upp det.  

Det vore trevligt att få lite information om vem hon är, en presentation. 

Det som ligger närmast är utvecklingssamtalen där vårdnadshavare får en 

möjlighet att träffa den nya läraren, men där är givetvis fokus på elevens 

sociala utveckling samt kunskapsutveckling. 

 

 

9. Fysisk miljö 

- Fallsanden (mailsvar från Skolfastigheter) 

Carola på kommunledningskontoret har svarat att sanden är beställd, men 

fördröjd. Tillägg till anteckningarna: Onsdag 25/1-23 kom en stor lastbil full 

med ny och fin fallsand. Den ligger nu på plats, vilket är toppen! 

- Utrymning/inrymning 

Skolan har ännu inte övat inrymning, detta har skjutits upp för att inte de små 

barnen ska bli oroliga och för att det i nuläget inte är aktuellt för grundskolans 

lägre åldrar. Annika har kollat upp detta och fick då det svaret.  

 

 

10. Nästa Skolrådsmöte 

Tisdag 21 mars kl. 17.30-18.30 

Vilken förälder skriver minnesanteckningar? 

 

 

 


